
Bestyrelsesmøde 28.01.20


1. Frejaparken blev 30 år i 2019, skal det fejres og evt. hvordan? Forslag er, at vi byder på et 
stjerneskud til fremmødte (Stjerneskud afh til arbejde med servering og oprydning).


2. VIVA har holdt møde med P-Nord og Chr har forslag til videre behandling på Afd.møde

3. Der er fra i hvert fald 3 grunde på kolonihavesiden, der bryder gennem hækken og hegnet ind 

til Frejaparkens matrikel - det er blevet påtalt overfor haveforeningen og det forventes, at det 
ophører


4. Der er flere der rykker for startdato på renovering af køkken. Tidligere er aftalt, at der skal 
afventes en ledig bolig, hvor der kan opsættes demokøkken.


5. Byggeriet i familieboligerne er afsluttet, parkeringspladsen, som var etableret til midlertidig 
parkering er nedlagt, vakseriet er nedlagt og hvad siger lejerne?


6. Det gamle vaskeri ved familieboligerne ændres til møde/festlokale. Bestyrelsen skal holde 
møde der fremover, hvad skal det koste at bruge lokalet (depositum mm) og hvilke faciliteter 
skal det indeholde.


7. Vaskeriet ved ældreboligerne er udliciteret til et firma. Der har været lidt opstartsproblemer 
med det digitale ellers??


8. Der er problemer med den danske natur - specielt ude på landet - fugle og insekter er 
forsvundet i stor målestok. Skal vi indgå i et hjælpearbejde med at holde bare noget af naturen 
levende. Ska lvi have ændret vores planter i området til mere sommerfugle- og bivenlige 
planter? Har VIVA en politik på området, da det er folkene fra de forskellige teams der skal 
være tovholder i sådan et projekt (reklameopgave måske) Og så småfuglene, - mågerne og de 
sorte fugle samt duerne har overtaget magten som fuglekonger. Kan vi gøre noget udover at 
opfordre familieboligerne til at tænke i “naturvedligeholdelsestanker”


Vi ses imorgen til et godt møde


Med venlig hilsen


Birger


